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Verslag vergadering Sportraad Stichtse Vecht 4 juli 2024 
 
Aanwezig:  Evert Woltjes, Gerard Geerdink, Paul Croiset van Uchelen, Ton Witteman, Judith van de Vorle, 

Anouschka Wodrada, Jörgen van Hattem 

Gast:   Marcel Scheefhals 

Afwezig:  - 

Agenda 

1. Presentatie UKC 
Jonna, penningmeester, verteld over de club. Clubgebouw is eigendom. Men had vorig jaar plannen om de 
stalling uit te breiden maar vanwege de hoge kosten is besloten dit niet te doen. Is wel voor gespaard dus daar 
worden nu andere opties voor onderzocht (verbetering clubgebouw o.a.). Twee keer per jaar komen de 
voorzitters van de verschillende verenigingen bij elkaar om zaken te bespreken. De buren (sauna) wil ook 
graag uitbreiden, die lonken naar de locatie van UKC.  

Welk zwembad wordt gebruikt? De Kwakel in Utrecht, daar komen ook de meeste leden vandaan. Zou ook 
leuk zijn om bv. de jeugd uit Maarssen te trekken als het Maarssense zwembad gebruikt zou kunnen worden 
(of Breukelen).  

2. Opening en mededelingen (Evert) 
Naam-adres-geboortedatum van nieuwe leden doorgeven, via mij naar Marcel.  
Addy zal 12 september aansluiten. Dan ook Financiën en Verenigingsondersteuning op de agenda zetten.  
25 juli interview/ podcast RTV SV voor nieuwe leden.  

3. Vaststellen agenda (allen) 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
Notulen: ongewijzigd vastgesteld.  
Actielijst:  
- 164: Paul heeft gesprek gehad met de gemeente (o.a. met een communicatie adviseur). Afspraken 

gemaakt om een nieuwsbrief te maken voor verenigingen. Die krijgen wij dan ook. Daar komt dan ook iets 
in over de thema avonden: september: meer vrijwilligers in korte tijd, oktober: besturen met een visie en 
beleidsplan maken, november: workshop meer leden in korte tijd. Website sportpunt: voor burgers EN 
verenigingen. Wij kunnen input leveren over zinvolle info voor vereniging. Sportraad kan ook met nieuws 
in de nieuwsbrief.  

- Paul geeft aan dat er volgende week dinsdag een raadsvergadering is waar wel wat sport gerelateerde 
onderworpen op de agenda staan. En ook de kadernota waar wel wat interessante sport gerelateerde 
onderwerpen in staan. Dit is interessant om te weten voor verenigingen, maar ook wij als sportraad 
zouden op de hoogte moeten zijn wanneer wat op de agenda komt, vroegtijdig.  

- Vraag: hoe worden we beter bekend bij de politieke partijen? Misschien ook daar langs gaan net zoals we 
nu doen met verenigingen. Gesproken over hoe wij ons organiseren, zodat wij beter op de hoogte zijn van 
waar advies nodig zou (kunnen) zijn op gemeentelijke onderwerpen t.a.v. sport. Wat is haalbaar met 
huidige capaciteit. NB: Judith heeft inmiddels contact gehad met fractievoorzitter van CU/SGP en 
afgesproken om na het zomerreces kennis te maken met de fractie (Evert, Paul, Judith).  
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4. Ingekomen en uitgaande stukken  
IN 240702 Utrecht wil actieplan veiligheid in sport: ter info 
IN 240701 Contactgegevens vechtsportclubs: zie rondvraag 

5. Werving nieuwe leden 
Vacature is naar Ed Kamans (VAR) verstuurd met verzoek om deze op een prominente plek te plaatsen.  
Staat ook op Vrijwilligers vacaturebank van Momenz.  
1 reactie van Engels sprekende man, wens is Nederlands sprekend dus wordt afgewezen.  

6. Jaarverslag 
In wording. Financieel verslag moet Judith nog induiken, de rest is wel bijna klaar. ACTIE: Zodra dit klaar is 
stuurt Judith dit rond. Agenderen voor vergadering in september.  

7. Lopende projecten 

Kern Project  Status 
Breukelen Skeelerbaan Verzoek tot aanpassing bestemmingsplan loopt 

Maarssen-Dorp Zuilense Vecht 
 

Recentelijk met sportverenigingen (ook gemeente Utrecht) overleg 
gehad, over wat als het klaar is, wat willen ze dan allemaal. 
Vertraging bij VV Maarssen, is zonde van de tijd. ACTIE: Marcel 
vraagt na bij de gemeente hoe dit kan en wat dit financieel 
betekent.  

Vreeland Dorpshuis/ gymzaal Plan is goedgekeurd, gisteravond in de Raad geweest.  

Tienhoven De Veenkluit Loopt 

Loenen Padelbanen Zit in bezwaarprocedure.  

8. Beleidsactiviteiten ( Marcel) 

Project  Sportraad  
contact 

Status  

Aanbesteding contractverlenging 
beheerovereenkomst Sportfondsen Stichtse 
Vecht/ Voortgang invoering verhuursysteem en 
sleutelplan 

n.t.b. 
 
WG Sport-
accommodaties 

a.s. dindsdag neemt BenW een besluit over 
de exploitant. 1 oktober in de Raad, hopelijk 
dan 1 jan. starten.  

Uitbreiding sportaccommodaties en aanleg 
beweegvoorzieningen in de openbare ruimte  
i.r.t. Omgevingsvisie 

Gerard Loopt 

Geluids ‘overlast’ in gymzalen, slechte akoestiek 
in 2 locaties (Nigtevecht en Zwanenkamp). We 
moeten aan de norm voldoen. Van alle zalen en 
hallen is een quickscan gemaakt.  

WG sport-
accommodaties 

Loopt.  

 
9. Terugkoppeling Vitaal Stichtse Vecht (Judith) 
Judith stopt ermee na 4 jaar. Helaas weinig resultaten, behalve kruimels. Vervanger gezocht als secretaris, bij 
voorkeur uit Sportraad. Piet Verlaan neemt rol van penningmeester over.  
 
10. Rondvraag (allen) 
- Anouschka: wist niet van Vitaal Stichtse Vecht af. Judith gaat koffie drinken met Anouschka om haar 

daarover bij te praten.  
- Marcel: bewonerspanel (2.000 huishoudens doen mee). Nu vraag neergelegd over bekendheid van 

Sportpunt. Wens vanuit sport en bewegen om de commerciële sportaanbieders in beeld te krijgen. Vraag 
aan ons hoe we dit boven water kunnen krijgen. Tip van Judith: zoeken op specifieke branchecode in KvK 
(ACTIE: opzoeken code in mail). Denk ook aan zeilscholen, verhuurbedrijven.  
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- Paul: over vraag over behoefte binnensport: is het dan ook niet handig om ook buitensport behoefte te 
inventariseren? Is gelinkt aan het beleidsplan, vraag van Paul is: hoe weet je wat de trend/ behoefte is 
over x jaar. Oa via Mulier instituut. Wanneer kunnen wij meedenken bij opstellen nieuwe beleidsplan. Kan 
ook via bewonerspanel geïnventariseerd worden.  

- Judith: artikel van het AD via Paul was ter info. Vechtsportclubs: Paul stuurt mailtje om te vragen of ze rol 
willen hebben in de Sportraad. Bestand ook nog op Dropbox zetten.  

- Vacature Sportraad naar Marcel sturen, hij stuurt het door naar Addy 
- Jörgen: verbaasd zich erover dat de Sportraad zo weinig bekend is. Misschien een keer een sessie voor 

hebben met elkaar. In Whatsapp groep data gooien.  
- Evert: afscheid nemen van Koert-Jan, Han Leunk, evt. uitnodigen. Karin uitnodigen voor de volgende keer.  
 
Evert sluit de vergadering om 21.30 uur. Volgende vergadering is op donderdag 12 september  
 

Actielijst Sportraad Stichtse Vecht, bijgewerkt n.a.v. de vergadering d.d. 04-07-2024:    

Nr. Datum Onderwerp Wie Af per 

     

179     

178 04-07-24 Opzoeken branchecodes voor commerciële 
sportaanbieders in KvK 

Judith 09-07-24 

177 04-07-24 Navragen reden van vertraging bij VV Maarssen en 
financiële consequenties voor de gemeente 

Marcel 12-09-24 

176 04-07-24 Jaarverslag 2023 rondsturen zodra gereed Judith 01-09-24 

175 21-05-24 Organogram gemeente (zonder persoonsgegevens) 
delen met Sportraad 

Marcel 01-07-24 

171 21-05-24 Sturen financiële stukken 2025 Marcel 12-09-24 

170 21-05-24 Agenderen financiën 2025 Judith 12-09-24 

166 11-04-24 Format maken voor voorstellen verenigingen in VAR Judith 04-07-24 

153 22-06-23 Ideeën voor een sportgala (en planning) op papier 
zetten 

Evert Najaar ‘24 

138 15-12-22 Henk Leijen vragen voor nieuwe foto’s sportraad 
t.b.v. website (zodra we weer op sterkte zijn) 

Evert t.z.t.  

 


